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Zápisnica 
z rokovania  Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 19.6.2025  

v zasadačke obecného úradu Drahovce 

 

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice                                                                                                                                         

 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Drahovciach otvoril starosta obce Ledecký Miroslav 

v zasadačke obecného úradu. Starosta konštatoval, že je prítomných 8 poslancov (ospravedlnený: Ing. 

Spišák Peter ) a vyhlásil zasadnutie za uznášaniaschopné. 

 

Starosta predložil na schválenie zverejnený program zasadnutia OZ:  

 

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OZ v Drahovciach dňa 2.4.2025 

3. Informácie starostu obce 

4. Odpovede na interpelácie poslancov 

5. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce 

6. Návrh a prerokovanie záverečného účtu obce Drahovce za rok 2024 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Drahovce za rok 2024 

8. Schválenie Záverečného účtu za rok 2024 

9. Návrh VZN obce Drahovce č. 1/2025 o podmienkach používania pyrotechnických výrobkov 

na území obce Drahovce 

10. Dodatok č. 1/2025 k Zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Drahovce 

11. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovými opatreniami č. 5/2025 a č. 6/2025 

12. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Drahovce za I. polrok 2025 

13. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Drahovce na II. polrok 2025  

14. Nový jadrový zdroj v lokalite Jaslovské Bohunice – informácie o stavebnom zámere 

15. Energetické zariadenia OZE 

16. Memorandum o vzájomnej spolupráci pri realizovaní investičného zámeru „Obytný súbor 

Jozefov dvor Drahovce“ 

17. Rôzne  

18. Záver       

 

Hlasovanie  č. 1: schválenie zverejneného programu.  

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka 

Ivan (6) 

PROTI: Ing. Rusnák Rastislav, Surový Juraj (2)   

ZDRŽAL SA: -      

 

Poslanec Surový Juraj navrhol vypustiť z programu rokovania bod 16. Memorandum o vzájomnej 

spolupráci pri realizovaní investičného zámeru „Obytný súbor Jozefov dvor Drahovce“ a ostatné 

body posunúť. Dôvodom tohto návrhu je, že poslanci nedostali podklady.  

Starosta – podklady ste dostali k minulému zasadnutiu OZ. 

Ing. Kristek Denis, podklady dostali bez pripomienok JUDr. Mrvu, chceli ich konzultovať na 

nasledovnom zasadnutí. 

Hlasovanie  č. 2: vypustiť z programu rokovania bod 16. Memorandum o vzájomnej spolupráci pri 

realizovaní investičného zámeru „Obytný súbor Jozefov dvor Drahovce“ a ostatné body posunúť.  

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka 

Ivan, Ing. Rusnák Rastislav, Surový Juraj (8) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -  

     

Poslanec Surový Juraj navrhol preradiť bod 15. Energetické zariadenia OZE za bod 4. Odpovede na 

interpelácie poslancov a ostatné body posunúť. 
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Hlasovanie  č. 3: preradiť bod 15. Energetické zariadenia OZE za bod 4. Odpovede na interpelácie 

poslancov a ostatné body posunúť.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, 

Surový Juraj (6) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: Ing. Dzuro Róbert, Nitka Ivan (2) 

 

Starosta navrhol vyradiť z dnešného rokovania pôvodný bod 9. Návrh VZN obce Drahovce č. 

1/2025 o podmienkach používania pyrotechnických výrobkov na území obce Drahovce z dôvodu, 

že JUDr. Mrva zistil chyby v pôvodnom návrhu. Do nasledujúceho zasadnutia bude predložený 

upravený návrh tohto VZN. 

Hlasovanie  č. 4: vyradiť z dnešného rokovania pôvodný bod 9. Návrh VZN obce Drahovce č. 1/2025 

o podmienkach používania pyrotechnických výrobkov na území obce Drahovce a ostatné body 

posunúť.  

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka 

Ivan, Ing. Rusnák Rastislav, Surový Juraj (8) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -  

 

Hlasovanie  č. 5: schválenie overovateľov zápisnice: Bednár Michal, Surový Juraj. 

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka 

Ivan, Ing. Rusnák Rastislav, Surový Juraj (8) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -  

 

 

2. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OZ v Drahovciach dňa 2.4.2025 

 

Materiál dostali poslanci vopred. Pripomienky ani otázky neboli žiadne. Poslanci zobrali kontrolu 

plnenia uznesení OZ predloženú hlavným kontrolórom obce na vedomie. 

 

Pani kontrolórka PhDr. Opáleková Zlatica upozornila poslancov na dva odlišné spôsoby prijatia 

uznesenia „OZ berie na vedomie“. Jeden výklad hovorí, že poslanci o uznesení hlasujú a druhý 

výklad hovorí, že uznesenie zoberú na vedomie bez hlasovania.  

Po diskusii k téme poslanci budú pokračovať podľa zaužívaného spôsobu prijatia uznesenia „OZ 

berie na vedomie“ a to bez hlasovania. 

 

3. Informácie starostu obce 

 

Starosta informoval o najdôležitejších záležitostiach a činnosti obce: 

- k 13.6.2025 máme pripojených na kanalizáciu 211 nehnuteľností a zazmluvnených 635 osôb.  

- starosta pripravuje pre poslancov na najbližšie pracovné stretnutie materiál k prijatiu úveru. Ak by 

sa poslanci rozhodli prijať úver vo výške 500.000 EUR bude úverová zaťaženosť obce 32 %, pri 

prijatí úveru vo výške 600.000 bude úverová zaťaženosť 36 %.  

 

4.  Odpovede na interpelácie poslancov 

 

Ing. Kristek Denis - ako často sa polievajú stromy najmä na Kalvárii. Všimol si, že sú odstránené 

vaky a tiež, že niektoré stromy začínajú vysychať. 

PhDr. Opáleková Zlatica upozornila poslancov, že bod „Odpovede na interpelácie poslancov“ slúži 

na riešenie závažných problémov obce. Otázky chodu obce patria do bodu „Rôzne“. 

Starosta - vaky boli odstránené, nakoľko nie sú funkčné, pracovníci majú pokyn od zajtra enormne 

zaliať stromy. 

Surový Juraj – pokiaľ sú vaky nekvalitné, je potrebné ich reklamovať. 
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Starosta - rieši to s dodávateľmi. Podľa vyjadrenia prizvaného odborníka je možné, že vaky niekto 

úmyselne poškodil. 

 

Surový Juraj - ako sme pokročili v otázke zverejňovania narodenia a úmrtia našich spoluobčanov? 

Starosta - v návrhu na zmenu rozpočtu je vyčíslená suma, za ktorú firma urobí zmenu GDPR. 

 

Surový Juraj – boli nahlásené firme reklamačné opravy na kanalizácii? 

Starosta - poslal som vám návrh požiadaviek na opravy, čakám na vaše pripomienky - k 1.7. plánujem 

poslať firme reklamáciu. 

 

Surový Juraj - v stredovom páse na Dedinskej ulici naďalej parkujú autá. 

Starosta - tejto otázke sme sa zatiaľ nevenovali. Bola uprataná skládka stavebného odpadu pri jazere. 

Sú tam nainštalované tabule. Hádam občania pochopia, že likvidácia akéhokoľvek odpadu sa platí aj 

z ich peňazí.  

 

Surový Juraj - požiadal starostu, aby dohliadol na korektný zápis zápisnice. Keď si on želá, aby tam 

niečo bolo uvedené, tak by bol rád, keby to tam uvedené bolo. 

Starosta - dohliadne na zápis. 

 

Surový Juraj - opakovane je v programe zastupiteľstva bod OZE. Pre občanov treba presne uviesť 

o čo konkrétne ide. 

Starosta - je to názov bodu zahŕňajúceho obnoviteľné zdroje energie, nie iba veterné elektrárne. Patrí 

tam fotovoltika plánovaná na obecné budovy, nabíjacia stanica pre elektro bicykle, veterný park.  

Surový Juraj navrhol názov: „Projekt veterné elektrárne v katastri obce Drahovce“. 

 

 

5.  Energetické zariadenia OZE 

 

Starosta sa dozvedel, že obec Drahovce „našila“ na občanov stavbu veterných elektrární. Obec 

nepodnikla žiadne kroky k tomu, aby sa projekt realizoval v našom katastri. Investor SPP sa 

predbežne dohodol s majiteľmi pozemkov a uskutočňoval následné kroky. Na obec Drahovce prišiel 

materiál, ktorý bol v zákonom stanovenej lehote zverejnený. V zákone o posudzovaní vplyvov na 

životné prostredie sa uvádza: „Ak má dotknutá obec záujem vykonať verejné prerokovanie 

navrhovanej činnosti (ďalej len „verejné prerokovanie“), po dohode a v spolupráci s navrhovateľom 

určí miesto a čas verejného prerokovania a oznámi ho verejnosti spôsobom v mieste obvyklým 

najneskôr desať dní pred jeho konaním. Dotknutá obec alebo navrhovateľ oznámi miesto a čas 

konania verejného prerokovania príslušnému orgánu, ktorý informáciu zverejní v centrálnom 

informačnom systéme a na úradnej tabuli, ak ju má k dispozícii.“, to znamená, že obec nie je povinná 

verejné prerokovanie uskutočniť, ale uskutoční ho, ak má záujem. Obec Drahovce má záujem 

uskutočniť verejné prerokovanie, preto spoločne s investorom bol stanovený termín verejného 

prerokovania navrhovanej činnosti „Veterný park Drahovce“ na 3.7.2025 o 17.00 hod. v kultúrnom 

dome Drahovce. Oznam o konaní prerokovania bol zaslaný elektronicky alebo poštou všetkým 

dotknutých orgánom a organizáciám, fyzickým osobám aj poslancom. Je zverejnený na webovom 

sídle obce Drahovce, na úradnej tabuli a bude oznámený aj miestnym rozhlasom. Z verejného 

prerokovania bude vytvorený kamerový záznam a tento bude celý zverejnený na webovom sídle obce 

Drahovce. Záznam záverečného prerokovania bude zaslaný aj na Ministerstvo životného prostredia. 

Starosta plánuje zorganizovať v lete aj neformálne stretnutie s investorom, kde sa občania, ktorí sa 

nezúčastnia verejného prerokovania z akýchkoľvek dôvodov, dozvedia informácie, ktoré ich 

zaujímajú.  

Ing. Rusnák Rastislav - nevidel v zozname organizácií majiteľov pozemku. 

Starosta – obec nestanovuje okruh dotknutých osôb, to rieši Ministerstvo životného prostredia.   

Poslanci diskutovali o možnostiach lepšej informovanosti občanov o termíne verejného 

prerokovania.  

JUDr. Mrva upozornil poslancov, aby nadmerne nezaťažovali obec. Tieto informácie môžu občanom 
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sprostredkovať poslanci sami alebo aj aktivisti.  

 

Starosta požiadal o určenie dvoch poslancov, ktorí budú prítomní na rokovaniach s SPP, aby boli 

priamo informovaní o procesoch a plánoch, aby dostali informácie priamo a mohli ďalej informovať 

ostatných poslancov. Navrhol poslancov Surový Juraj a Ing. Kristek Denis.  

Ing. Kristek Denis s tým nemá problém, ale ešte ďalší z poslancov možno majú záujem.  

Surový Juraj by bol radšej, keby aj ďalší poslanci boli určení, nakoľko idú dovolenky, prázdniny.  

Ing. Kristek Denis – každý má svoj džob. 

 

 

6. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce   

 

Ing. Micháleková Jana – keby bolo možné dať tie pozvánky na verejné prerokovanie do každej 

schránky. 

 

Pani Dubajová – žiada poslancov o pomoc pri riešení pripojenia nehnuteľnosti na Bratislavskej ulici 

na kanalizáciu. Už dva roky žiada o riešenie, no bez výsledku. Požiadala stavebný úrad o pripojenie, 

ale stavebný úrad odpovedal, že sa nemajú kam pripojiť. V projektovej dokumentácii z roku 2011 nie 

je zakreslená jej nehnuteľnosť ani nehnuteľnosti jej 2 príbuzných, nachádzajúce sa v susedstve. 

Pôvodne navrhované riešenie viesť potrubie cez susednú nehnuteľnosť nie je možné uskutočniť. 

Poslanci diskutovali k problému. Výsledkom diskusie je, že je potrebné vyčísliť finančné prostriedky 

na dopracovanie projektovej dokumentácie a s tým súvisiacich vyjadrení a stanovísk dotknutých 

orgánov a organizácií. Po získaní právoplatného stavebného povolenia bude potrebné vyčísliť 

finančné prostriedky na stavbu tejto časti kanalizácie a potom ju podľa projektovej dokumentácie 

uskutočniť.  

Zástupca starostu Bednár Michal konštatoval, že zabezpečiť projektovú dokumentáciu na doplnenie 

26 prípojok kanalizácie na Záhradnú ulicu  trvalo vyše roka a bude stáť cca stotisíc EUR. V tomto 

prípade ide o 3 prípojky.   

Ing. Rusnák Rastislav – kanalizačné potrubie vedie do Piešťan a Majer tiež nie je napojený. V 

projektovej dokumentácii sa nenachádza a nebolo možné doplnenie projektu. Musel by byť tak isto 

dopracovaný nový projekt. 

Poslanci rozpravu ukončili prísľubom nájsť uspokojivé riešenie. 

 

Pán Hýroš – predložil diskusný príspevok k Správe o hodnotení vplyvov na životné prostredie 

investičnej akcie Veterný park Drahovce. 

Starosta ho poprosil zaslať písomné stanovisko do určeného termínu na adresu Ministerstva životného 

prostredia. 

 

Ďalšie diskusné príspevky predniesli k Správe o hodnotení vplyvov na životné prostredie investičnej 

akcie Veterný park Drahovce pani Holecová, Ing. Konček, Ing. Klein a ďalší občania bez uvedenia 

svojho mena.  

Prítomní poslanci aj občania si so záujmom vypočuli príspevky.  

Starosta všetkých poprosil zaslať písomné stanovisko do určeného termínu na adresu Ministerstva 

životného prostredia.  

 

O 19.26 hod. sa ospravedlnil a odišiel zo zasadnutia OZ poslanec Ing. Dzuro Róbert a kontrolórka 

obce PhDr. Opáleková Zlatica. 

 

Pani Holecová oslovila starostu, na základe akého uznesenia je poverený poslancami na jednania 

s SPP. 

Starosta – usmernil pani Holecovú, aby si prečítala uznesenia z minulého zasadnutia OZ. 

JUDr. Mrva upresnil, že starosta koná za obec priamo zo zákona, nepotrebuje zvláštne poverenia 

poslancov. 
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Pán Onder poslancov informoval, že včera videl ako boli z geodézie merať. Zároveň oznámil, že 

v minulosti firma odkúpila obecný pozemok po 3 euro za 1 m2, a že ide písať na prokuratúru. 

Starosta – pozemky sa predávajú verejnou obchodnou súťažou, kde sa nedá ovplyvniť výsledok, do 

súťaže sa môže prihlásiť so svojou ponukou každý záujemca.   

Pán Onder sa obrátil na pána právnika v domnení, že on je Mgr. Meszároš, s otázkou, že veď on tu 

bol, vie ako sa predávali pozemky pred 3 rokmi. 

Pán právnik JUDr. Mrva ho ubezpečil, že pred 3 rokmi bol obecným právnikom Mgr. Meszároš, ktorý 

činnosť pre obec Drahovce už ukončil.  

 

Ing. Klein navrhol poslancom vytvoriť spoločnú skupinu za účelom spoločnej diskusie, na ktorej 

poslancom poskytnú svoje podklady a stanoviská k správe o hodnotení.   

 

Poslanci diskutovali k téme veterného parku. Správu o hodnotení vplyvov na životné prostredie si 

nestihli celú preštudovať, písali ju odborníci v daných oblastiach. Nakoľko nie sú odborníkmi v danej 

oblasti, podstatné bude pre nich záverečné hodnotenie.  

 

Pán Surový Juraj – uvažoval o možnosti sprístupniť na webovej stránke obce referendum pre 

občanov. Po rozprave však od tohto úmyslu upustil.  

  

 

7.  Návrh a prerokovanie Záverečného účtu obce Drahovce za rok 2024 

 

Poslanci zobrali na vedomie návrh Záverečného účtu obce Drahovce za rok 2024 a hodnotenie 

plnenia programov obce.                     

 

8.  Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Drahovce za rok 2024  

 

Hlavná kontrolórka obce PhDr. Opáleková Zlatica stanovisko predložila poslancom vopred. 

V stanovisku konštatovala, že návrh záverečného účtu obce Drahovce za rok 2024 bol spracovaný v 

súlade s príslušnými ustanoveniami § 16 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v znení neskorších predpisov a obsahuje všetky predpísané náležitosti podľa § 16 ods. 5 

citovaného zákona. Návrh záverečného účtu za rok 2024 v zmysle § 9 ods. 2 zákona 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a § 16 ods.9 zákona č. 583/2004 Z. z. bol zverejnený 

najmenej 15 dní na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce. Účtovná závierka za rok 2024 bola 

vykonaná podľa zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve a vyjadruje skutočnú finančnú situáciu obce 

k 31.12.2024. Výsledok hospodárenia za uvedený rok je v súlade so zákonom č. 431/2002 Z. z. o 

účtovníctve v znení neskorších predpisov. Záverom svojho stanoviska odporúča Obecnému 

zastupiteľstvu uzatvoriť prerokovanie Záverečného účtu obce Drahovce za rok 2024 výrokom 

„celoročné hospodárenie schvaľuje bez výhrad“. 

 

9.  Schválenie Záverečného účtu za rok 2024 

 

Hlasovanie  č. 6: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje Záverečný účet obce za rok 2024 

a celoročné hospodárenie bez výhrad.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák Rastislav, Surový Juraj 

(6) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: Ing. Kristek Denis (1)  

 

 

10.  Dodatok č. 1/2025 k Zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Drahovce 

 

Materiál poslanci dostali vopred. Ide o úpravu pri presune finančných prostriedkov medzi 
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rozpočtovými položkami, ktoré môže vykonať starosta. Pôvodne bola suma 1.000 eur štvrťročne. 

Túto možnosť starosta veľmi nevyužíval, vždy sú presuny schvaľované rozpočtovými opatreniami. 

V dodatku je navrhnutá suma 5.000 eur štvrťročne.   

Surový Juraj navrhol všade v dodatku nahradiť text 5.000 eur štvrťročne textom 5.000 eur ročne. 

 

Hlasovanie  č. 7.: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje v dodatku č. 1/2025 k Zásadám 

hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Drahovce nahradiť text 5.000 eur štvrťročne textom 

5.000 eur ročne. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák 

Rastislav, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: - 

 

Hlasovanie  č. 8.: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje dodatok č. 1/2025 k Zásadám 

hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Drahovce. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák 

Rastislav, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: - 

 

 

11.  Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovými opatreniami č. 5/2025 a č. 6/2025 

 

Návrh na zmenu rozpočtu č. 5/2025 poslanci zobrali na vedomie. Ide o účelovo viazané transfery 

na NFP – úprava rozpočtu, NIVAM, NNFP pre školu, dotácia dobrovoľnej požiarnej ochrany, dotácia 

na letné odmeny, dotácia z recyklačného fondu. 

 

Návrh na zmenu rozpočtu č. 6/2025 odsúhlasovali poslanci po jednotlivých položkách. 

 

Hlasovanie  č. 9: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných príjmov, položka 

prenájom areálu ZŠ počas akcie Drahovské vrtochy vo výške 3.000,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák 

Rastislav, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: - 

 

Hlasovanie  č. 10: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje zvýšenie rozpočtu bežných 

výdavkov v programe 01 Všeobecné verejné služby, podprogram 01 1 Výkonné a zákonodarné 

orgány, položka poplatok za zmenu štatútu GDPR (narodenie/úmrtie) vo výške 310,00 EUR.  

ZA:, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák Rastislav, Surový 

Juraj (6) 

PROTI: Bednár Michal (1)   

ZDRŽAL SA: - 

 

Hlasovanie  č. 11: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje zvýšenie rozpočtu bežných 

výdavkov v programe 01 Všeobecné verejné služby, podprogram 01 1 Výkonné a zákonodarné 

orgány, položka údržba kamerového systému/diagnostika závad vo výške 1.906,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák 

Rastislav, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: - 

 

Hlasovanie  č. 12: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 01 Všeobecné verejné služby, podprogram 01 1 Výkonné a zákonodarné orgány, položka 
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výroba a prevádzka WEB stránky vo výške 5.500,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák 

Rastislav, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: - 

 

Hlasovanie  č. 13: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 03 Verejný poriadok a bezpečnosť, podprogram 03 2 Ochrana pred požiarmi, položka 

Spoluúčasť obce pri dotácii z DPO vo výške 250,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák 

Rastislav, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: - 

 

Hlasovanie  č. 14: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 08 Rekreácia, kultúra, náboženstvo, podprogram 08 1 Rekreačné a športové služby, 

položka dotácia pre OFK na detský kemp a memoriál vo výške 3.000,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák 

Rastislav, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: - 

 

Hlasovanie  č. 15: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 08 Rekreácia, kultúra, náboženstvo, podprogram 08 2 Kultúrne služby, položka oprava 

zadného schodiska KD vo výške 2.000,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák 

Rastislav, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: - 

 

Hlasovanie  č. 16: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu bežných 

výdavkov v programe 08 Rekreácia, kultúra, náboženstvo, podprogram 08 2 Kultúrne služby, položka 

kuchynka v priestoroch CVČ vo výške 60,56 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák 

Rastislav, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: - 

 

Hlasovanie  č. 17: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 08 Rekreácia, kultúra, náboženstvo, podprogram 08 3 Obecný rozhlas, položka rozhlas 

na Majeri vo výške 800,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák 

Rastislav, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: - 

 

Hlasovanie  č. 18: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 08 Rekreácia, kultúra, náboženstvo, podprogram 08 4 Náboženské služby, položka 

opravy v dome smútku (elektroinštalácia, maľovanie) vo výške 4.000,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák 

Rastislav, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: - 
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Hlasovanie  č. 19: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu originálnych 

kompetencií  vo výške 3.501,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák 

Rastislav, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: - 

 

Hlasovanie  č. 20: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet kapitálových výdavkov 

v podprograme 05 1 Nakladanie s odpadmi, položka veľkokapacitné kontajnery vo výške 7.000,00 

EUR. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák 

Rastislav, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: - 

 

Hlasovanie  č. 21: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet kapitálových výdavkov 

v podprograme 05 2 Nakladanie s odpadovými vodami, položka kanalizácia – prípojky obecných 

budov KD a OÚ vo výške 10.000,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák 

Rastislav, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: - 

 

12.  Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Drahovce za I. polrok 2025 

 

Správu o  kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Drahovce za I. polrok 2025 - Kontrola 

dodržiavania čerpania rozpočtu obce Drahovce podľa  jednotlivých položiek na základe štvrťročných 

závierok v RISSAME v roku 2024 podloženými schválenými rozpočtovými opatreniami obce s 

odvolaním na zákon č. 583/2004 Z. z Zákon o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov – hlavná kontrolórka obce PhDr. Opáleková Zlatica predložila 

poslancom vopred. Otázky neboli žiadne. Správu poslanci zobrali na vedomie. 

 

13.  Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Drahovce na II. polrok 2025 

 

Surový Juraj – navrhol doplniť návrh plánu o kontrolu dodržiavania zákona č. 357/2004 Z. z. Ústavný 

zákon o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov za aktuálne volebné 

obdobie. 

Hlasovanie  č. 22: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje doplnenie návrhu plánu 

kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Drahovce na II. polrok 2025 o kontrolu dodržiavania 

zákona č. 357/2004 Z. z. Ústavný zákon o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov za aktuálne volebné obdobie. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák 

Rastislav, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: - 

 

Hlasovanie  č. 23: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje doplnený návrh plánu kontrolnej 

činnosti hlavnej kontrolórky obce Drahovce na II. polrok 2025. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák 

Rastislav, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: - 
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14.  Nový jadrový zdroj v lokalite Jaslovské Bohunice – informácie o stavebnom zámere 

 

Starosta informoval o žiadosti VUJE, a.s. Trnava o vyjadrenie ku koncepcii stavby A-5 Prívod 

surovej vody do areálu súboru stavieb nový jadrový zdroj v lokalite Jaslovské Bohunice.  

Po posúdení umiestnenia uvedenej stavby podľa predloženej dokumentácie obec Drahovce VUJE, 

a.s. Trnava oznámila, že umiestnenie stavby je v súlade s územným plánom obce Drahovce, Zmeny 

a doplnky k ÚPN-O Drahovce číslo 08/2019. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach zobralo na vedomie informácie o stavebnom zámere – nový 

jadrový zdroj v lokalite Jaslovské Bohunice. 

 

15.  Rôzne 

 

Starosta požiadal o navrhnutie riešenia ako zabezpečiť dodržiavanie času diskusných príspevkov na 

zasadnutiach OZ v súlade so schváleným rokovacím poriadkom. 

Surový Juraj  - navrhol zabezpečiť digitálnu časomieru. 

JUDr. Mrva usmernil starostu, že nemusí dať slovo k veciam, ktoré nie sú predmetom zasadnutia. 

 

Surový Juraj predložil návrh na hlasovanie: zrušenie akejkoľvek komunikácie spojenej 

s projektovaním, jednaním, zmenou územného plánu a prípadnou výstavbou veterného parku 

v katastrálnom území obce Drahovce. 

Svoj návrh vysvetlil: chce sa pokúsiť zrušiť tento projekt v tejto fáze.  

 

K návrhu sa chcel vyjadriť JUDr. Mrva, ale pre vravu a šum, ktorý nastal v rokovacej miestnosti 

a rušenie občiankou, ktorá pri rokovacom stole rušila nahrávaním na mobilný telefón a hlasným 

rozprávaním, svoje vyjadrenie nepodal. 

Rušenie neskončilo ani po upozornení starostom obce. 

Starosta prerušil rokovanie o 21.24 hod. na 30 minút. 

Po uplynutí času o 21.54 hod. starosta konštatoval, že sú prítomní 4 poslanci: Horúcka Martin, Ing. 

Kristek Denis, Ing. Rusnák Rastislav a Surový Juraj. Neprítomní sú poslanci: Bednár Michal, Majtán 

Martin, Nitka Ivan. 

 

 

16.  Záver 

 

Nakoľko klesol počet poslancov a obecné zastupiteľstvo nie je uznášaniaschopné, starosta rokovanie 

OZ ukončil 19.6.2025 o 21:55 hod. 

 

V Drahovciach 19.6.2025                    

 

Zapísala: Varačková Mária .................... 

 

 

                                                                                                            ......................................... 

                                                                                                                    Ledecký Miroslav 

                                                                                                               starosta obce Drahovce 

 

 

 

Bednár Michal ..................................            Surový Juraj ....................................... 

                                          overovateľ                                                     overovateľ  


